



台電工程月刊

MONTHLY JOURNAL OF TAIPOWER'S ENGINEERING

第 848 期 108 年 4 月號

Vol.848 April 2019

輸變電：

輸電鐵塔結構分析模擬與監測技術研究 沈政毅 等.....(1)

配電

配電級再生能源管理系統建置可行性研究 辜德典 等.....(13)

22.8kV 等級架空配電裝置技術分析研究 周昱緯 等.....(28)

工程技術：

中十機引風機高速運轉高振動及伴隨出口煙道高振動之原因分析
與改善案例 李枝榮 等.....(44)

其 他：

台電公司智慧財產權管理成果強化計畫 王本耀 等.....(56)

核能發電：

日本 JPDR 及東海核電廠除役經驗於我國之應用與借鏡 蕭憲明 等.....(67)

核電廠執照管制熱流暫態分析技術研究與應用 馬紹仕 等.....(85)

誠信

Integrity

關懷

Caring

服務

Service

成長

Growth



台灣電力公司編印



MONTHLY JOURNAL OF TAIPOWER'S ENGINEERING

Vol.848 April 2019

TRANSMISSION AND TRANSFORMATION :

Structural Analysis and Monitoring Technologies of Power Transition Tower
Structures Shen, Zheng-Yi et al. (1)

DISTRIBUTION :

Feasibility Study of Distribution Renewable Energy Management System Ku, Te-Tien et al.....(13)
22.8kV Overhead Power Distribution unit Study Chou, Yu-Wei et al.....(28)

ENGINEERING TECHNIQUES :

A Case of Analysis and Improvement of the High Vibration of High-speed Operation
of Induced Draft Fan of Unit 10 and the Accompanying High Vibration at the Outlet
Flue Duct in Taichung Power Plant..... Li, Chih-Jung et al.(44)

OTHERS :

Reinforcing the IPR Management Capability of Taiwan Power Company Project....Wang, Benjamin et al.(56)

NUCLEAR POWER GENERATION :

Study of Japan's Decommissioning Experience of JPDR and Tokai Nuclear Power
Plants for Their Possible Application in Taiwan Hsiao, Hsien-Ming et al.(67)
Development and Application of Transient Thermal-Hydraulic Analysis Method
in NPP Ma, Shao-Shih et al.(85)



GPN : 2003700005
定價 : 新台幣100元